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Érkezett 2017 0 T 20.

Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke
részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtani Dr. Fazekas
Sándor, földművelésügyi miniszterhez,

„Rendelkezik-e a HB-580/46, és a HB 159/50 pályázati számú legel ő terület
bérlője a megfelelő mennyiségű állatállománnyal? ”

címmel,

amelyre a választ , írásban (elektronikus formában) kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Hortobágyon lebonyolított legel ő pályázat célja a legeltetéses, környezettudatos m űvelés
biztosítása .
A legutóbbi válaszában ön is elismeri, hogy az állatlétszámokkal nincs minden rendben .
A kérdésemben jelzett területeket bérl ők a helyi gazdák elmondása szerint életvitelszerűen
Londonban tartózkodnak .
Ugye nem gondolja senki, hogy ők legeltetnek ezen a területeken.
Kérdésem: A HB580/46, és a HB159/50 pályázati számú legel ők bérlő i rendelkeznek-e a
pályázatukban beígért állatállománnyal ?
Ön szerint életszer ű-e, hogy egy természetvédelmi terület bérlője Londonból végzi a pályázatában

vállalt tevékenységet ?

Tisztelettel kérem, hogy a választ részemre csak elektronikus úton továbbítsák ,
papírformátumra nem tartok igényt . Válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2017 . október 20 . .

Gőgös Zoltá n
országgyű lési képviselő

MSZP


	page 1

